
Zápis z plenární schůze SRPŠ konané 22. 09. 2022 
 

 

Místo konání:   jídelna ZŠ a MŠ Svatobořice-Mistřín  

 

Přítomni: Michaela Kyněrová, předsedkyně SRPŠ, Jitka Janošťáková, místopředsedkyně 

SRPŠ, členové SRPŠ – rodiče žáků, Mgr. Zbyněk Mašek, ředitel školy, Mgr. 

Jarmila Maradová, zástupkyně ředitele, pedagogický sbor 

 

Program: 

1. Uvítání předsedkyní a ředitele školy 

2. Volba nového člena školské rady 

3. Seznámení se zprávou hospodaření za školní rok 2021/2022 a její schválení  

4. Odsouhlasení zvýšení členského příspěvku SRPŠ na školní rok 2022/2023  

5. Odsouhlasení rozpočtu a plánovaných výdajů na školní rok 2022/2023  

6. Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. Tříd  

7. Informace o plánovaných akcích, představení nových pedagogů  

 

 

 

1. Uvítání 

 Přivítání všech přítomných paní Kyněrovou a Mgr. Zbyňkem Maškem v prostorách školní jídelny. 

Předsedkyně připomněla rodičům, proč se scházíme a co je posláním spolku. Požádala je o 

spolupráci s třídními důvěrníky a poděkovala za dosavadní spolupráci. 

 

 

2. Volba nového člena školské rady 

 Z důvodu odstoupení jednoho z členů školské rady, voleného rodiči, byla vyhlášena dovolba do 

školské rady.  

Zájem o členství vyjádřili z řad rodičů paní Ing. Terezie Čičáková, Jitka Janošťáková DiS. a 

Bc. Barbora Tvarogová, DiS. 

 Zvolena byla paní Jitka Janošťáková, DiS. s počtem hlasů 47 

 Paní Ing. Terezie Čičáková měla 34 hlasů a paní Bc. Barbora Tvarogová, DiS. měla  12 hlasů 

 Na volbu dohlížely členky volební komise paní Mgr. Adriana Koplíková, Mgr. Alice Kršová a Hana 

Šparglová 

 

 

3. Seznámení se zprávou hospodaření SRPŠ za školní rok 2021/2022 

 Předsedkyně podala informace o počtu členů spolku, ve výboru a informovala o složení funkce 

účetní paní Gracíkovou. Ta již nemá dítě na naší škole a vystoupila ze spolku.  

Požádala rodiče, jak již dříve učinil i pan ředitel mailem, zda se mezi nimi nenajde někdo, kdo by 

byl ochoten účetnictví převzít. Na konci schůze se přihlásila paní Mikésková Silvie, která je členkou 

výboru. Jako nová účetní byla jednohlasně členskou schůzí zvolena. 

 Bylo probráno hospodaření spolku, kdy se podařilo pokrýt akce pro žáky ve výši 220.908,08 Kč, 

1.730,- Kč pak činily provozní náklady (bankovní poplatky, květinové dary). Veškerý rozpis darů 

škole a dalšího čerpání školou je uveden ve výroční zprávě, která bude na webových stránkách 

školy v sekci SRPŠ. Do účetnictví, mohou členové nahlédnout po domluvě s účetní nebo 

předsedkyní. Účetní deník nebude vyvěšen na webu školy.  

 Uskutečněné jednotlivé akce zmínil i pan ředitel, z řad členů nebyl vznesen žádný dotaz. 



 Příjmy byly tvořené pouze z členských příspěvků a odměny za sběr papíru. Příjem z plesu, kvůli 

jeho nekonání, nebyl žádný. 

 Proběhlo hlasování, kdy hospodaření spolku bylo jednohlasně schváleno. 

 

4. Odsouhlasení příspěvku SRPŠ na školní rok 2022/2023 

 Byl probrán zůstatek na účtu a stávající výše příspěvku 350,- Kč za člena. Na schůzi výboru bylo 

schváleno předložení jeho zvýšení na částku 500,- Kč členské schůzi. Z důvodu neustálého 

zdražování služeb, není spolek schopen při dosavadní výši příspěvku podpořit školu 

v uskutečňování akcí pro děti. Škola naplánovala stejné akce jako v minulých letech, ale ceny nejen 

dopravy a vstupného se neúnosně zvedly. Pokud bychom příspěvek ponechali v původní výši, bude 

škola nucena některé akce pro děti zrušit. Předsedkyně vysvětlila členům, že spolek vznikl na 

podporu akcí pro dětí ve škole a bylo by škoda, aby děti přišly o výlety či soutěže, které slouží 

k zpestření výuky. Při rozpočítání příspěvku na školní měsíce je to 50,-/měsíc, což i při dnešní 

špatné finanční situaci bychom mohli zvládnout.  

 Proběhlo hlasování, v němž byl příspěvek všemi přítomnými členy schválen v nové výši  

500,- Kč. 

 

 

5. Odsouhlasení návrhu rozpočtu a plánovaných výdajů na školní rok 2022/2023 

 Byl předložen návrh rozpočtu s variantou zvýšeného členského příspěvku na 500,-. Předsedkyně 

rozebrala jednotlivé předpokládané příjmy a výdaje.  

 Příjmy ani včetně zvýšeného příspěvku nepokryjí výdaje a bude tak zapotřebí zapojení prostředků 

minulých let. Výdaje škola předpokládá ve výši 205.000,-. Jelikož toto nejsme schopni pokrýt, 

přislíbili jsme škole 150.000,-. V případě, že ples obce bude v kladných číslech, pokryjeme škole 

další možné akce. Je potřeba nechat i rezervu na závěrečný ples 9. ročníků. 

 Pan ředitel, poděkoval za odsouhlasení příspěvku a informoval rodiče o plánovaných úsporách, 

které by mohly umožnit uskutečnit veškeré akce pro děti. Především půjde o podílení se jak ze 

strany SRPŠ, tak i ze strany rodičů na autobusové dopravě, která činí velkou část výdajů. Výdaje 

rodičů by se měly rovnat ceně běžné linkové dopravy. 

 Proběhlo hlasování, rozpočet v předpokládané výši příjmů 190.000,- Kč a výši výdajů 190.000,- 

byl schválen. 

 V případě dobré finanční situace bude výbor schvalovat úpravu rozpočtu dle platných stanov. 

 

6. Informace k tanečnímu kurzu pro žáky 9. tříd 

 Zahájení tanečních – 04. 10. 2022 v 18.00 hodin na KD. Taneční povede taneční lektorka paní 

Mgr. Adriana Koplíková spolu s panem Liborem Brožíkem. Závěrečná je naplánována na  

07. 01. 2023, hrát bude skupina V-Band z Hovoran. Další informace a zájem ze stran žáků proberou 

třídní důvěrníci na dnešních třídních schůzkách ve třídách spolu s ředitelem KD panem Maradou. 

Podrobnější informace budou s rodiči probrány na první zahajovací hodině tanečních, kde je nutná 

účast rodičů. 

 

6. Ostatní informace, představení nových pedagogů 

 Pan ředitel představil novou paní učitelku Mgr. Veroniku Kmeťovou, která učí na 1. stupni a 

převzala i tělesnou výchovu dívek na druhém stupni. 

 Plánované akce školy budou zveřejněny na webu školy pod SRPŠ. 

 Lyžařský kurz pro 7. ročníky se bude tradičně konat na horské chatě Bílá v Beskydech. Termín 

zatím nebyl sdělen. Problém je na straně provozovatele chaty, není prozatím schopen vyčíslit 

náklady na lyžařský kurz. Rodiče budou ale včas informování.   

 Paní předsedkyně informovala rodiče o plánované žádosti o dotaci od obce, na lyžařské vybavení. 

Vybavení, které má SRPŠ v majetku, by si zasloužilo obnovu. Bohužel volné prostředky, kvůli 

stále rostoucím energiím a dopravě na akce žáků, které chceme primárně podpořit, již na nákup lyží 



nemáme. Rodičům byla poskytnuta informace o možnosti zapůjčení vybavení i pro veřejnost. Cena 

za zapůjčení není nijak vysoká. Pan učitel Altmann poskytl podrobnější informace. 

 Pan ředitel informoval o nabídce kroužků při škole. Ty budou vyvěšeny na webu školy v říjnu 

s přehledem volných míst. Požádal rodiče o spolupráci, pokud mají nápad na nový kroužek a jeho 

vedení. 

 Dále pan ředitel ujistil rodiče, že děti nebudou mrznout ve školních lavicích, ani nebudou 

v tělocvičně při teplotě 17 oC. Vše bude nastaveno tak, aby nedošlo k porušení předpisů a děti byly 

v teple. 

 Předsedkyně před koncem schůze, opětovně požádala rodiče o jejich spolupráci s třídním 

důvěrníkem – členem výboru SRPŠ. Škola nemůže z důvodu GDPR poskytovat důvěrníkům 

kontakty na rodiče, prosí proto rodiče, aby důvěrníků sdělili na sebe nějaký kontakt. V průběhu 

roku jsou akce či jiné aktivity v rámci SRPŠ, kdy je potřeba s rodiči komunikovat.  

 Závěrem poděkovala předsedkyně spolu s  panem ředitelem rodičům za účast, volbu člena školské 

rady a za zvolení nové paní účetní, které bylo ještě jednou poděkováno za ochotu převzít účetnictví. 

 

 

Zapsala: Michaela Kyněrová 
 


